
Enkel fråga till Kommunstyrelsen ordförande Ingela Gardner Sundström

Det senaste halvåret har i hög grad präglats av klimatfrågan. Skyfall, 
översvämningar och skred har särskilt drabbat sydvästra Sverige. Många av 
landets kommuner har uppmärksammat dessa problem och börjat tänka om i sitt 
planarbete. Det går inte längre att arbeta kortsiktigt och bortse från de stora 
klimatförändringar som drabbar såväl vårt land som den övriga världen.

Har Kommunstyrelsen uppmärksammat och tagit intryck av problemen med det 
höga vattenståndet som drabbat stora delar av de områden som just nu är 
föremål för en detaljplan? 

Har Kommunstyrelsen lämnat direktiv till tjänstemännen att i det fortsatta 
arbetet med detaljplaneringen särskilt uppmärksamma de översvämningar som 
drabbat de låglänta områdena runt Näshalvön och vid Kungsängens idottsplats?

Med ett vattenstånd som ligger mer än en meter över normalvattenståndet i 
havet är det mycket kortsiktigt och olämpligt att bebygga delar av Kungsängen 
och de delar av Näsvik och Fåfängan som ligger närmast vattnet.

Att arbeta fram en detaljplan som alla förstår kommer att orsaka katastrof i 
framtiden med översvämningar och eventuella jordskred är kortsiktigt och inte i 
medborgarnas intresse.

Björn Molin

Roslagspartiet (borgerligt alternativ)


